
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 13/12/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Απαξίωση της απάντησης του Δήμου Ξυλόκαστρου - Ευρωστίνης σε 

ερώτησή μας σχετικά με τη διάβρωση των ακτών του» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε ερώτησή μας με αριθ. κατάθεσης 7872/01-07-2020 (Δνση Κοινοβ. Ελέγχου) με θέμα: 
«Δερβένι Κορινθίας - Έκκληση αντιμετώπισης της διάβρωσης των ακτών», μας εστάλη 

το έγγραφο με αριθ. πρωτ.: 47571/28-07-2020, του Υπουργείου σας, στο οποίο μας 
κοινοποιούνταν ότι το Υπουργείο σας είχε ζητήσει στοιχεία από την Περιφέρεια 
Πελοποννήσου και τον Δήμο Ξυλοκάστρου - Ευρωστίνης, με το υπ’ αρ. πρ. 42233/07-
07-2020 έγγραφό του και ότι, όταν θα λαμβανόντουσαν οι σχετικές απαντήσεις επί των 
ερωτημάτων μας, θα ενημερωνόταν η Βουλή των Ελλήνων δια νεότερου εγγράφου. Εν 
τούτοις, από τότε, παρόλο που παρήλθε μεγάλο χρονικό διάστημα και τα ζητήματα της 
διάβρωσης συνέχισαν και συνεχίζουν να υφίστανται, δεν ήλθαν σε γνώση μας τα 
απαντητικά έγγραφα της Περιφερείας Πελοποννήσου και του Δήμου Ξυλοκάστρου – 
Ευρωστίνης, ως όφειλαν, προς απάντηση στο έγγραφό σας. Συνεπώς, αιτούμαστε, εκ 
νέου και επιτακτικά να πιέσετε προς επίσπευση της σχετικής ενημέρωσης από τα 
εμπλεκόμενα όργανα της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, η οποία υπολείπεται, στερώντας την 
Βουλή από την απαραίτητη πληροφόρηση επί του ερωτώμενου θέματος. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να παρέμβετε καταλλήλως, ώστε να δρομολογηθούν όσο πιο σύντομα, οι 
ως άνω αναμενόμενες απαντήσεις της Περιφέρειας Πελοποννήσου και του Δήμου 
Ξυλοκάστρου – Ευρωστίνης, σχετικά με την αντιμετώπιση της διάβρωσης των ακτών 
ευθύνης και δικαιοδοσίας του Δήμου Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης από τον Ιούλιο του 
2020 και εντεύθεν; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1871

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/12/2021




